
Protokół Nr 34/2021

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
w dniu 1l sierpnia 2021r.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg za%czonej listy obecności
zaproszenl g(ŚCle:

oraz

1.

2.

3.

4.

5.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
Skarbnik Gminy - Anna Buchwald;
Dyrektor Zakładu Obsługi Oświaty Samorządowej - Zbigniew Tymecki;
Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 3 - Irena Hamerlik - Jaskulska;
Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lutowie - Grażyna Gburczyk.

Posiedzenie otvvorzył Przewodniczący Komisji Pan Artur Juhnke, który po powitaniu
zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1.

2.

3.

4.

5.

6.

Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
Opinia w sprawie wykonania budżetu gminy za I półrocze 2021 r.;
Informacja o budżetach szkół przed rokiem szkolnym 2021/22;
Wizytacja szkół - Szkoła Podstawowa Nr 3 i Szkoła Podstawowa w Lutowie;
Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
Wolne wnioski i zakończenie.

W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie.

Ad.2. Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie wykonanie budżetu gminy za I półrocze
2021r. Członkowie Komisji zapoznali się za sprawozdaniem w wykonania w/w budżetu już
wcześniej, zostało ono przesłane radnym w wersji elektronicznej. Ponadto sprawozdanie
zostało omówione przez Skarbnika na wcześniej odbytych posiedzeniach Komisji Rady
Miej skiej.

Ad.3. Dyrektor Zakładu Obsługi (światy Samorządowej przedstawił Komisji informację o
budżetach szkół przed rokiem szkolnym 2020/2 l (informacja stanowi załącznik do niniej szego
protokołu).

Pani Pająk zapytała o projekt ,,Kompetencje kluczem do przyszłości - edycja II?. Dyrektor
ZOOS wyjaśnił, że kwota wydatków 394.663zł. nie jest wkładem własnym, tylko wydatkami
tego projektu zaplanowanymi na bieżący rok. Wkładem własnym do tego projektu są natomiast
sale, w których będą się odbywać zajęcia. Pani Szlezer zapytała, czy tablice interaktywne są we
wszystkich szkołach. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że we wszystkich szkołach i we
wszystkich klasach są wykorzystywane tablice interaktywne. Nadmienił, że jednak część tablic
jest wyeksploatowana, dlatego też gdy będzie taka możliwość zostanie złożony wniosek o
pozyskanie nowych tablic. Pani Szlezer zapytała o wpływ środków z tytułu ucz«ęszczania do
naszych przedszkoli dzieci z innych gmin. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że są to pojedyncze
przypadku, obciążany jest budżet gminy, na terenie której mieszka dziecko. Pan Grzeca
powiedział, że trzeba wspomnieć o naszych dzieciach uczęszczaj ących do przedszkoli w innych
gminach. Dyrektor ZOOS poinformował, że dwoje dzieci uczęszczało do gminy Kamień
Krajeński, pomimo tego, że u nas były wolne miejsca, jedno dziecko uczęszcza do Kęsowa.
Pan Grzeca zapytał o bilans wpływów. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że inne gminy płacą nam
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więcej niż my im. Nadmienił, że dziecko z innej gminy może być przyjęte do przedszkola w
przypadku gdy są w nim wolne miejsca. Pan Grzeca zapytał o dzieci szkolne. Dyrektor ZOOS
odpowiedział, że w przypadku dzieci szkolnycl'i nie ma refundacji, nie możemy obciążać innych
gmin, one nas również. Przypomniał, że obciążanie obowiązuje tylko dla dzieci 3,4 i5 - letnich,
bo na nich nie ma subwencji. Pan Grzeca zapytał, jak jest konstruowany plan, bo w
administracji i obsłudze nie ma przekroczeń w wynagrodzeniach, są one tylko u nauczycieli.
Dyrektor ZOOS wyjaśnił, że cięcia finansowe zostały poczynienie tylko dla nauczycieli, bo
takie oświata otrzymała polecenie. Pani Pająk, zapytała, czy oświata nadal korzysta ze środków
PUP. Dyrektor ZOOS odpowiedział, że wszędzie tam gdzie jest to możliwe czyli w obsłudze i
administracji oświata korzysta ze środków PUP, takich osób średnio jest około 25.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.4. Komisja przeprowadziła wizytację w Szkole Podstawowej Nr 3 oraz w Szkole
Podstawowej w Lutowie celem zapoznania się z warunkami lokalowymi szkół oraz stanem
przygotowań do nowego roku szkolnego 2020/21 .

Ad.5. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół ze swojego poprzedniego posiedzenia w
miesiącu czerwcu br.

Ad.6. W wolnycli wnioskach Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego
odpowiadając na wniosek Komisji w sprawie oszacowania kosztów budowy wraz z
uzbrojeniem co najmniej czterech domków kempingowych na obszarze od ekobazy do nowej
plaży - poinformowała, że wskazany teren jest oznaczony jako las, nie mogą tam powstawać
żadne budowle. Wylesienie tego terenu wiązałoby się ze znacznymi kosztami.

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie.

Komisja Rewizyjna w składzie:

1. Artur Juhnke - Przewodniczący

2. Lucyna Pająk - Z -ca Przewodniczącego

3. Zdzisław Grzeca - Członek

4. Leszek Kąkol - Członek

5. Robert Sieg - Członek

6. Barbara Szlezer - Członek
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